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Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvor meget brugen af husholdningsfilm til madpakker vil 

blive reduceret som følge forslaget om genindførelse af emballageafgiften på pvc-folier? 

 

Svar 

Pvc-folier bliver i dag hovedsageligt anvendt af erhverv. Den forslåede emballageafgift på 

pvc-folier, egnet til emballering af levnedsmidler, vil mindske risikoen for, at blød pvc ud-

bredes til private husholdninger, hvilket forringer muligheden for plastikgenanvendelse.  

 

Samlet giver den foreslåede emballageafgift incitament til at erstatte brugen af blød pvc 

med andre materialer. 

 

Det forventes derfor ikke, at genindførelse af emballageafgiften på pvc-folier vil påvirke 

brugen af stanniol, madpakkepapir mv. i private husholdninger. 
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